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1. Status på efteråret.   
Ikke den store aktivitet op vores Fb side. Hanne lægger en lille info seddel ud til beboerne.   
Reparation af rulle? Lise følger op.   
Fælleshuset. Lise og Anna Grethe tæller antal af service op i køkkenet.  
Der var debat om “engen” kan den gøres pænere 

2. Nye tiltag - afventer 
3. Budgetønsker - afventer 
4. Evt. Ung nem. 

 


